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 ٌ ــ ــٌ ٍرـــــــ           يـــــــ

شرلة اهأفضن اهًجقدية اهًصدودة ِٔ شرلة رائـدة ثمًـن فـٔ يزـقل ثقَٖـة اهًموْيـقت       

ويقرِـــق ٔ ـــــــصْٕق اهرقًــــــــواهجشوـــْل اهأعًـــقل اهإهمجروٍٖـــة   وثقـــدٕى وثطـــْٕر اهجريزٖـــقت 

اهشـرلة بررٕـق عًـن يمـْن     مْدٕة وثجًٖـز  ـــ ــاهصاهمربٖـة  اهًًومـة  –يدَٕـة رـدة   صٔ ـــــاهرئٖ

واهًطــْرٌٕ يوخ رجــرة ولرــق ة عقهٖــة فــٔ يزــقل واهًَّدشــٌٖ يــٌ يزًْعــة يــٌ اه جــرا  

ــق اهًموْيــقت    ــقت وثمَْهْرٖ ــة     و, ثطــْٕر اهجريزٖ ــق  عوققــقت  ْٕو ثصــرا اهشــرلة عوــٓ بَ

ــقهجزام         ــة اهزــْدة ثرــٔ بقشجٖقرــقثّى  واه اهًــدم يــل عًوقئّــق يــٌ روــقل ثقــدٕى رــديقت عقهٖ

  .          ىـاهجصوٖاهدعى اهرَٔ بمد دٕى ــوثق  صوٖىـــــٖد اهجـــــبًْاع

 

Who we are  
Al-Afdal Co. is a leading company working in the field of information technology, 
software development, providing e-business solutions and digital marketing.  
The Offices Located in Jeddah-Kingdom of Saudi Arabia. 
Al-Afdal Co. is characterized by a team of experts , engineers and developers 
with experience and high efficiency in the field of software development and 
information technology. The company is keen to build long-term relationships 
with its customers by providing high-quality services that meet their needs, 
adhering to meet deadlines, and providing technical support after delivery. 
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 اهـرؤًــة        
ثقدٕى أفضن اه ديقت اهرقًٖة همًوقئَق بأشمقر يٖصرة 

 

 دافـــــــــاهأه       
 ثوجٖة اشجٖقرقت اهمًوق  يٌ روقل ثْفٖر شوْل رقًٖة عقهٖة اهزْدة 

 .أشدث اهجقَٖقت وبأفضن اهقشمقروفق 
 شًن اهًزٕدــــثقدٕى يزًْعة يجَْعة يٌ اهصوْل واه ديقت اهرقًٖة هج 

 .يٌ اهقطقعقت واهصَقعقت دارن اهًًومة اهمربٖة اهصمْدٕة ورقررّق  
َْٖٕقًـــــزى اهإٕرادات شـــــجدام وزٕقدة شـــــٔ اهًصــــق اهًَْ اهًقهـــــثصق. 
ٕٖزةــــى ردية يًــــاهًصقفظة عوٓ خقة ووهق  اهمًوق  يٌ روقل ثقد. 
ثمزٕز اهًصؤوهٖة اهقرجًقعٖة يٌ روقل يجقدرات يزجًمٖة يجمددة. 

 
      Vision 
 Providing the best digital services to our customers at affordable prices 

 

Objectives  

 Meet the needs of customers by providing high-quality digital solutions 
according to the latest technologies at the best prices. 

 Providing a variety of digital solutions and services to include more sectors 
and industries inside and outside the kingdom of Saudi Arabia . 

 Achieving sustainable financial growth and increasing the volume of 
revenues annually. 

 Maintaining the trust and loyalty of customers by providing excellent 
service. 

 Promoting social responsibility through multiple community initiatives.  



 ـخــــةـثصًــــٌــــى وبريـ

همجروٌٍةإع اهــاهًواق  

 ٍقدم يزًــــْعة يٌ أفــــضن اهصوـــــْل اهرقًٖة بٖـــٌ ٕدٕك
Collection of the Best Digital Solutions in your Hands 
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  ـخــــةـثصًــــٌــــى وبريـ

همجروٌٍةإاهاهًجاحر   

  ـخــــةـثصًــــٌــــى وبريـ

 ثعبٌـقات اههواثــــف

 اهجــسوًـــــق اهاهمجــــروٍي

 إٍجـــــــــــــــاج أفـــــــــوام 

 اهًوشٌ حرافٌك

اهجصـــًٌــــى وبَــــاء 

 اهعوايات اهجخارًة
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     .هًــــــا ا ٍرـــــــٌ                                                                                      

 ثـــــطْٕر اهجريزٖـــــقت   فـٔ يزـقل   ثمًـن  عـٌ بـققٔ اهشـرلقت اهجــــٔ     اهأفضـن  رلة ــ ــشيق ًٕٖز 
جرا  واهًَّدشــٌٖ ــــاه يــٌ يزًْعــة شٖــــــح ثًجوــك شـــــــرلة اهأفضــن , اهمًــن رٕق ــــفِــْ 

, واهًطْرٌٕ يوخ رجرة ولرق ة عقهٖة فٔ يزقل ثطْٕر اهجريزٖقت وثمَْهْرٖق اهًموْيـقت  
قجن اهجـــد  فٔ ثقدٕى رديقثّق هومًوق  اهق وقع عوٓ أشـدث اهأشصقئٖــــقت   اهشرلة ثصرا و

 .اهجٔ ثــــــصقعد عًوقئـــــّق فٔ ٍزقح يشروعقثّى

W W W . a f d a l . s a 

Why us ?                                                          .  
What distinguishes Al-Afdal Co. from the rest of the companies that work in the 
field of software development It is our team’s professional work, Where  
Al-Afdal Co. has a group of experts , Engineers and developers with experience & 
high efficiency in the field of software development & Information Technology. 
The company is keen before starting to provide its services to customers to 
review the latest statistics that help its customers in the success of their 
projects. 



05 

 ٍــوفـر هك 
ٕدٕكيٌ أفضن اهصوْل اهرقًٖة بٌٖ يزًْعة   

 بأفضن اهأشــــمقر  

W W W . a f d a l . s a 

We Provide You  
A range of the best digital solutions  
at the best prices 
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   ثـــصًٌــى وبريخة

 جروٌٍة  ـــــــع اهاهمــــــاهًواق

     َ ــرة ه ــة لجٖـ ــقشجرافٔ يو أًِٖـ ــإهمجرؤٍ اهـ ــل اهـ ــًٖى اهًْقـ ــر ثصـ ـــٕمججـ ـــزقح أخ يــــ شروع عوـــٓ ــــــــ
هُ يٌ اهمدٕد يٌ اهرْائد هذا ٕزب عوٖك اهقشجدًقر فـٔ ثصـًٖى اشجرافـٔ هضـًقن     هًق اهإٍجرٍت  

ــرا  يوخ اه جــرة فــٔ ثَرٖــذ      ثمجًــد ,  ٍزــقح يشــروعك  شــرلة اهأفضــن عوــٓ يزًْعــة يــٌ اه ج
اهًْاقل اهقهمجروٍٖة شٖح ثًر عًوٖة ثصًٖى وبريزة اهًْاقل اهإهمجروٍٖة دارن شرلة اهأفضن 

ــق    ــْات ويَّــــ ــٌ اه طــــ ــد يــــ ــٓ اهمدٕــــ              :عوــــ
 .ثصدٕد اشجٖقرقت اهًْقل اهإهمجرؤٍ. 1
 .(UI)ثصًٖى وارّة اهًصج دم . 2
 .(Front-end / Back-end)بريزة اهًْقل . 3
 .ارججقر اهًْقل وإ وققُ. 4
 .أعًقل اهصٖقٍة واهدعى اهًصجًرة. 5

وِمذا ٕجى ثصًٖى وبريزة يْقل إهمجرؤٍ اشجرافٔ وفق أفضن اهًًقرشقت وبًق ٕجَقشب  
 .يل اشجٖقرقت لن عًٖن دارن شرلة اهقفضن

W W W . a f d a l . s a 

Designing & Programming  
websites 

Professional website design is of great importance for the success of any project on 
the internet , Because it has many benefits, So you should invest in a professional 
design to ensure the success of your Project. Al-afdal Co. relies on a group of 
experienced experts in the implementation of websites, where the process of 
designing and programming websites within Al-Afdal Co. goes through    
many steps, including:  
1. Determine the needs of the website. 
2. User interface design (UI). 
3. Site programming (Front-end / Back-end). 
4. Testing and launching the site. 
5. Ongoing maintenance and support work. 
Thus, a professional website is designed and programmed according to the best 
practices and in accordance with the needs of each client within the AFDAL company. 



07 

   وبريـخةثـــصًٌــى 
 جروٌٍة  ـــــــاهاهماهًجاحـر 

 ودارن اهًًومة اهمربٖة اهصمْدٕة روقل   جٖراً عوٓ يصجْم اهمقهى ـــــــــْاً لــــة ًٍــــّد يزقل اهجزقرة اهإهمجروٍٖــــش
اهقفضن رديقت يجمقيوة هجصًٖى وبريزة اهًجقرر اهإهمجروٍٖة بًق َٕقشب اشجٖقرقت لن عًٖن   رلةقدم شث

 :وثشًن
ثصًٖى وارّة رذابة وشوصة هوًجزر اهإهمجرؤٍ ثممس اهّْٕة اهجزقرٕة. 
ٌإضقفة لقفة اهصرصقت واهأقصقم اهوقزية يدن صرصقت اهًَجزقت واهدفل واهشص. 
ثصًٖى ققهب يرن ٕصًس بإضقفة وإدارة اهًَجزقت بصّْهة . 
ٔبريزة عًوٖقت اهجصح واهجصرٖة وعرض اهًَجزقت بشمن اشجراف. 
إضقفة رٖقرات اهدفل اهإهمجرؤٍ اهً جورة يدن اهجطقققت واهًصقفظ اهإهمجروٍٖة. 
ثمقين اهًجزر يل رديقت اهشصٌ ويجقبمة اهطوجقت  . 
اهجمقين يل بْابقت اهدفل وشوْل يمقفصة اهقشجٖقل. 
ضًقن أيقن اهًجزر واهًمقيوقت اهًقهٖة وفق اهًمقٕٖر اهمقهًٖة. 
ثقدٕى اهدعى اهرَٔ اهًصجًر بمد إ وقق اهًجزر. 

   وٕصقِى فٔ  ٍْفر أشدث اهصوْل اهجقَٖة هجَق  يجزر إهمجرؤٍ ٍقرس ٕوجٔ اشجٖقرقت أصصقب اهأعًقلٍصٌ         
 .يجٖمقثّى عوٓ اهإٍجرٍتًٍْ         
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Designing & Programming  
E-Stores 

The field of e-commerce has witnessed significant growth globally and within the kingdom of Saudi 
Arabia through the provision of integrated services for the design and programming of electronic 
stores to suit the needs of each customer, including: 
 The design of an attractive and smooth interface of the electronic store reflects the business 

identity. 
 Add all the necessary pages and sections such as product, payment and shipping pages. 
 Flexible template design allows adding and managing products easily.  
 Programming searches, filtering and displaying products professionally. 
 Add various electronic payment options such as cards and e-wallets. 
 Store integration with shipping and order tracking services.  
 Integration with payment gateways and anti-fraud solutions. 
 Ensuring the security of the store and financial transactions according to international 

standards. 
 Provide continuous technical support after the launch of the store. 

We provide the latest technical solutions to build a successful online store that meets the needs 
of business owners and contributes to the growth of their online sales. 
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   ثـــصًٌــى وبريخة

  ثعبٌقات اههواثف اهذلٌة

 

سٌا يـٌ ذٌاثَـا اهٌويٌـةه وههـا أهًٌـة            أصبرت ثعبٌقـات اههواثـف اهذلٌـة حـزءسا أًاًـ

ًعًـن  و,  يـٌ اهووادـد اهمبٌـرة هقعـاا اها ًـال     باهعدًد اهجعبٌقات لبٌرة ذٌح ثجًٌز 

فرًــق اهربــراء هــدًَا  وــى اهعدًــد يــٌ اهدراًــات واهرعــوات يــٌ أحــن اٍجــاج ثعبٌــق     

–طــــرعٌــاهجفرًــق اهأفضــن  اهمجروٍــي ٍــاحد ويــٌ اهــى هــذا اهرعــوات اهجــي ًجبعهــا  

 واهد ى اهوَي اهًسجًر اهإظواق واهجرسٌٌ - اهاخجبار–عوًرـــاهج– صًٌىـــاهج

 

W W W . a f d a l . s a 

Smartphone applications have become an essential part of our daily lives.  
Our team of experts is working on many studies and steps in order to 
produce a successful electronic application, the most important of these 
steps followed by the best team are planning , design , development , 
testing , improvement and continuous technical support. 

Designing & Programming  
Mobile applications 
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 اهجـــسوًـــق اهاهمــــجروٍي 

 :رلة اهأفضن ــــي ٍقديها داخن شــــــاهجاهرديات 

 عجر يصرلقت اهجصح اهجصْٕق(SEO )-  اهجصحثصصٌٖ ثرثٖب اهًْقل عوٓ ٍجقئذ. 

 عجر وشقئن اهجْاصن اهقرجًقعٔ  اهجصْٕق 

  اهًدفْعة واهإعوقٍقتإدارة شصقبقت اهجْاصن. 

إرشقل رشقئن إرجقرٕة وعروض ثروٕزٖة هقْائى اهجرٕد -عجر اهجرٕد اهإهمجرؤٍ هجصْٕق ا. 

 إٍجقج يصجْم قّٖى يمجْب ويرئٔ هزذب اهزوار -بقهًصجْم اهجصْٕق. 

 يجقبمة اهأدا  وقٖقس اهمقئد عوٓ اهقشجدًقر -اهجٖقٍقت واهجققرٕر ثصوٖن . 

 زٕقدة يمدهقت اهجصْٕن هوًشجرٌٕ -صرصقت اهًجٖمقت واهّجْط ثصًٖى. 

 رذب اهًصج ديٌٖ بقهرٖدِْٕقت اهزذابة -بقهرٖدْٕ واهًصجْم اهصٔ اهجصْٕق. 

 اهًدفْعة عوٓ يَصقت اهجصح واهجْاصناهإعوقٍقت. 

  اهموقية اهجزقرٕة واهصًمة عوٓ اهإٍجرٍتبَق. 

 اشجّداف اهمًوق  اهًصجًوٌٖ بقهإعوقٍقت اهً صصة. 
 اهإٍجرٍتيٌ اه ديقت اهجٔ ثصقعد عوٓ ثصقٖق أِداف اهجصْٕق واهًجٖمقت عجر وغٖرِق 

W W W . a f d a l . s a 

The services we provide within the  Al-Afdal Co. : 

 Search engine marketing (SEO) - improving the ranking of the site on search results. 

 Marketing through social media  

 Manage communication accounts and paid advertising. 

 Email marketing-sending newsletters and promotions to mailing lists. 

 Content marketing-producing valuable written and visual content to attract visitors. 

 Data analysis and reports-monitoring performance and measuring return on investment.  

 Designing sales and landing pages-increasing conversion rates for buyers. 

 Video marketing and live content-attract users with attractive videos. 

 Paid advertising on search and communication platforms. 

 Build brand and reputation online. 

 Target potential customers with personalized advertising. 
And other services that help achieve online marketing and sales goals 

E-Marketing 
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   أفـــوام اهًـوشـــــٌ حـــرافـــــٌـــــــــــــــك

 :فٔ   وثأثٔ أًِٖجّق واهجصْٕق اهإعوقنثمججر أفوقم اهًْشٌ ررافٖك يٌ اهأدوات اهًًّة واهرمقهة فٔ يزقل 
 
 .اهقدرة عوٓ شرح اهًَجزقت واه ديقت بطرٕقة بصرٕة رذابة وثرقعوٖة -
 .اهًصجّدف يٌ روقل اهرشْم اهًجصرلة واهأهْانهوزًّْر شّْهة وصْل اهرشقهة  -
 .إيمقٍٖة شرح أفمقر ويرقِٖى يمقدة بطرٕقة يجصطة ويًجمة -
 .ثًٖزِق بقهًروٍة فٔ إدرقل اهجمدٕوقت واهجصدٕدقت بصّْهة -
 .قدرثّق عوٓ اهجشْٕق واهإخقرة يٌ روقل اهصرلة واهًؤخرات اهجصرٕة -
 .  شّْهة ٍشرِق وثداوهّق عجر يَصقت اهجْاصن اهقرجًقعٔ اهً جورة -
 .فمقهٖجّق فٔ ثمزٕز اهموقية اهجزقرٕة واهقرثجقط اهمق رٔ يل اهًصجّوك -
 .قدرثّق عوٓ اهْصْل إهٓ شرائس عًرٕة ي جورة بًق فّٖق اهأ رقل واهشجقب -
 .إيمقٍٖة إعقدة اشج دايّق فٔ اهمدٕد يٌ اهقَْات اهإعوقٍٖة اهً جورة -
 

 .  خعة ثسوًقٌة ٍاحرةيٌ أي هذا ثسجرق اهاًجثًار في إٍجاج أفوام يوشٌ حرافٌك  اهٌة اهخودة لخزء 

W W W . a f d a l . s a 

Production of Motion Graphic Films 

Motion graphic films are one of the important and effective tools in the field of advertising 
and marketing & their importance comes in : 
 
- The ability to explain products and services in an attractive and interactive visual way. 
- Easy access of the message to the target audience through animations and colors. 
- The ability to explain complex ideas and concepts in a simplified and fun way. 
- It is characterized by flexibility in making adjustments and updates easily. 
- Its ability to thrill and excite through movement and visual effects. 
- Easy to publish and circulate through various social media platforms.  
- Its effectiveness in promoting the brand and emotional connection with the consumer. 
- Its ability to reach different age groups, including children and youth. 
- The possibility of reuse in many different advertising channels. 
 
So it's worth investing in the production of high-quality motion graphic films as part of any 
successful marketing plan. 
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 اءـــــــــى و بَـــصًٌاهجـــ

 ةــخارًـــاهعوايات اهج

 :أهى هذا اهرديات ويٌ ٍقدم يخًو ة يجَو ة يٌ خديات اهجصًٌى اهخرافٌمي داخن شرلة اهأفضن 
- ثصًٖى اهشمقرات واهّْٕة اهجصرٕة هوموقيقت اهجزقرٕة. 
- ثصًٖى يطجْعقت إعوقٍٖة يدن اهًوصققت واهمجٖجقت واهمجقهْرقت  . 
- ثصًٖى يصجْم اهجْاصن اهقرجًقعٔ يٌ صْر وفٖدِْٕقت وررافٖك. 
- ثصًٖى صرصقت اهًْاقل اهإهمجروٍٖة واهجطجٖققت بًق ٕجَقشب يل اهّْٕة اهجزقرٕة. 
- ثصًٖى اهمروض اهجقدًٕٖة واهإٍرْررافٖك همرض اهًموْيقت بصرًٕق  . 
- ثصًٖى اهأغورة واهجصقيٖى اهداروٖة هومجب واهًزوقت. 
- ثصقيٖى رشْيٖة وإٔقٍْقت هقشج دايّق فٔ اهًْاقل واهجطجٖققت. 
- ثصًٖى يورقت اهمرض اهجقدًٕٖة هوشرلقت واهًَجزقت. 
- ثصًٖى اهزرافٖك اهًجصرك وأفوقم اهرٖدْٕ اهقصٖرة  . 
-  ثصًٖى وارّقت اهًصج دم اهرقًٖة(UI/UX  .) 

 .هًشرو كواهجروًج يٌ اهرديات اهإبدا ٌة اهجي ثسا دك في بَاء اهعواية اهجخارًة وغٌرها 

W W W . a f d a l . s a 

Design & Brand Building 

         We offer a variety of graphic design services within the AL-Afdal Co. 
         the most important of these services are : 
 - Design logos and visual identity for brands. 
 - Designing advertising publications such as posters, brochures and catalogs.  
 - Designing social media content from photos, videos and graphics. 
 - Designing website pages and applications commensurate with the business identity. 
 - Design presentations and infographics to display information visually.  
 - Designing covers and interior designs for books and magazines. 
 - Graphic designs and icons for use in websites and applications. 
 - Designing presentation files for companies and products. 
 - Animated graphic design and short videos.  
 - Design of digital user interfaces (UI/UX ). 

  And other creative services that help you build a brand and promote your project. 
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  ـــــًوادـــَا  
Our Clients 
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 أثـــصن بَـــــا
Contact us 

 اهعربٌة اهسعودًةاهًًومة 

0551106969  |0126553305 

info@afdal.sa     | www.afdal.sa  

 2004يمجب رقى  - اهدقٍٓاهًصًدٕة اهدور  –ردة 

 اهصمْدٕة اهمربٖة اهًًومة  - اهأٍصقرخأبٔ ِٖدى شقرع 

W W W . a f d a l . s a 

Saudi Arabia 

0551106969  |0126553305  

info@afdal.sa    | www.afdal.sa  

Jeddah-Muhammadiyah second floor-office No. 2004  

Abi Haitham al Ansari Street-Saudi Arabia 

@Alafdal_sa AlafdalSa 

twitter: https://twitter.com/deckez_official
https://www.youtube.com/channel/UCKevbriFTbpu-nd4NBafPEg
https://www.instagram.com/egg_slide/
https://www.instagram.com/slide_egg/

